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Med večjimi delničarji
Pivovarne Laško smo
opravili anketo o
sobotnem glasovanju
o odprodaji Fructala.
Od večjih delničarjev
izrecno ni bil proti prodaji
nobeden, nekateri niso
želeli razkriti, kako bodo
glasovali, pričakovati pa
je nizko udeležbo.

Na sobotni skupščini
Pivovarne Laško NLB in
Banka Celje ne bosta gla-
sovali, ker nimata glasoval-
nih pravic. Glede na izide
ankete lahko pričakujemo
nizko udeležbo, saj se, re-
cimo, Infond Holdnig v
stečaju in CPM v stečaju
na skupščino nista prija-
vila, zaradi dopustov pa
poznavalci ne pričakujejo
niti navala manjših delni-
čarjev. Hypo banka, drugi
največji delničar, o svojem
glasovanju ne želi govoriti,
zagotavlja pa, da podpira-

jo napore za prestruktu-
riranje Pivovarne Laško.
»PredlogupravePivovarne
Laško j e v skladu s sprej eto
strategijo dezinvestiranja
skupine Pivovarne Laško,
zato ga bomo na sobotni
skupščini podprli,« pravi
Milana Lah. V Gorenjski
banki pa: »Gorenjska ban-
ka bo podprla vse aktivno-
sti uprave, ki so usmerjene
v prodaj o premoženjasku-
pine Laško in so v skladu z
zahtevami bank upnic po
nujnem dezinvestiranju
skupine.«

Nectar: Naše zmogljivosti
v Srbiji so prezasedene

Ker se pojavljajo govo-
rice, da bo Nectar preselil
proizvodnjo iz Slovenije v
Srbij o, smo jih prosili za več
pojasnil.

Kako so zapolnjene
proizvodne zmogljivosti?
»Nectarjeve proizvodne
zmogljivosti v Srbiji so
tako visoko izkoriščene,
da se finančno bolj spla-

ča povečati izkoriščenost
Fructalovih v Sloveniji, ki
je danes pravilomana nizki
ravni, kot vlagati v širjenje
v Srbiji.« Delovna sila v
Srbiji je cenejša. Ali je to
razlog za selitev? »Čeprav
so stroški delovne sile v
Srbiji nižji kot v Sloveniji,
so drugi proizvodni stroški
na primerljivi ravni ali celo
nekaj višji od proizvodnih
stroškov v Sloveniji. Razli-
ka v skupnih proizvodnih
stroških zato praviloma
ne upravičuje zvišanja

transportnih stroškov, ki
bi nastali ob prevažanju
izdelkov, če bi jih proizva-
jali v Srbiji in prodajali v
Sloveniji.« Boste tovarno
zaprli in sadje vozili v Sr-
bijo? »Fructalovi kupci so
se navadili na okuse sokov
iz slovenskega sadja, kijih
ni mogoče zagotoviti s sad-
jem iz Srbije ali katerekoli
tretje države - voziti sad-
je, pridelano v Sloveniji, v
proizvodna središča vSrbiji
pa niti tehnološko niti stro-
škovno ni smiselno.« •


